
Újragondolják a fizetıs parkolást Szentesen 

Szentes - Többségben vannak az új képviselı-testületben azok, akik 
megszüntetnék vagy legalább felülvizsgálnák a fizetıs parkolási rendszert 
Szentesen. Akár már januártól módosulhat a fizetıs övezet és a parkolási díj. 

Megszüntetjük a fizetıs parkolást – ígérték választási 
kampányukban a Fidesz–KDNP szentesi jelöltjei. Bár 
nem szereztek többséget a polgármesterrel együtt 15 
tagú döntéshozó testületben, nem kell különösebb 
matematikai tudás ahhoz, hogy ki lehessen jelenteni: 
az önkormányzat összetétele lehetıséget nyújt arra, 
hogy ez a javaslat napirendre is kerüljön a városháza 
üléstermében. A hattagú Fidesz–KDNP-frakciónak – 
ahol a listás mandátum sorsáról továbbra sem 
született döntés – csak két városatyát kell maga 
mellé állítania, és teljesítheti választási ígéretét. 
 
– Képviselıi indítványként az elsık között terjesztjük elı, hogy jövı évtıl számolják 
fel a fizetıs parkolási rendszert Szentesen. A megszüntetés mellett teljes 
mellszélességgel kiállunk – mondta lapunknak Halmai István. A kereszténydemokrata 
politikus szerint a helyi vállalkozások számára nagy segítséget jelentene ennek a 
tehernek az eltörlése, és újra felpezsdülhetne a kereskedelmi forgalom a 
városközpontban. 
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Értesülni szeretnék a napi friss helyi 
hírekrıl! E-mailemre levél érkezik, 
amelyben megerısítem a 
feliratkozást. 
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– A kisvállalkozások haldoklanak a belvárosban, ezért mindenképpen felül kell 
vizsgálni a jelenlegi rendszert. Azzal is tisztában vagyunk, hogy a fizetıs parkolás 
munkahelyeket ad Szentesen, illetve némi bevételt is jelent a városnak, de ezekkel 
együtt is érdemes lenne újragondolni az övezet határait és a díjakat – nyilatkozta 
lapunknak Szabó Zoltán, a Jobbik listás mandátumot szerzett képviselıje. 
 
– A megszüntetés nem indokolt, de a rendszer felülvizsgálata igen – jelentette ki 
Horváth István. A Pálmások Szövetségének képviselıje korábban ellenezte a fizetıs 
övezet bıvítését, késıbb kedvezményeket kért az ott élıknek, de ezt nem 
támogatták elegen. 
 
Megpróbáltuk tegnap megszólaltatni Szirbik Imre polgármestert is, de nem tudtuk 
elérni.  

Idén még biztosan fizetni kell a parkolásért Szentes központjában – jövıre viszont változhat a helyzet.  
A szerzı felvétele
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